
a q u e s t a t e r r a : 

el Ique moites poblacions de 10.000 i 
15.000 habitants ja tenen. 

Al mateix temps, membres de l'Asso-
ciacló de Veins mantenien converses 
amb el batlle per trobar solució al 
problema de la greu deficiència sanita-
ria (mancament de metges i reivindica-
ció de l'Ambulatori) 

L'Associació de Veins porposà al 
Consistori un concert entre la Seguri-
dad Social i l'Hospital Comarcal de 
Sant Geloni. El sr. Catarineu (batlle) 
s'hi mostrà molt interessat, però digiié 
que s'havien fet uns tràmits i no hi 
havia res a fer. El Sr. Catarineu com a 
batlle és el president de la Junta 
Administrativa de l'Hospital. La res-
posta de l'AV va ser d'iniciar pel seu 
compte tràmits, dones estven segurs de 
que no s'havien exhaurit totes les possi-
bilitats. 

Després d'aquests contactes perso-
nals i d'una manera no oficial l'AV va 
adreçar-se al INP i aquest els contestà 
demanant informació sobre la situació 
del moment, nombre de Hits, quadre 

I metge de l'Hospital, etc. 
l 

LA JUNTA NO ACOMPLEIX ELS 
ACORDS 

La Comissió de Sanitat de l'Associa-
ció dee Veins va mantenir converses 
amb la Junta de l'Hospital el mes de 
julioi de l'any 1976 i varen acordar que 
es faria arribar a l'INP les dades que es 
^manaven i s'intentaria facilitar el 
ftossible concert amb la SS. Varen 
jâissar els mesos i l'AV es va interessar 
de com anaven les gestions i va dema-
nar una nova reunió amb la Junta que 
tingué Hoc el mes d'octubre del mateix 
any. La Junta encara no havia iniciat 
cap mena de tràmit ni tampoc havia 
facilitat les dades. Varen dir que no 
^eien convenient aquesta mena de con-
cert; 
^ Aquesta decisió arbitraria de la Junta 
va perjudicar greument les negociacions 

i l'AV va iniciar la campanya de 
recollida de signatures entre eis celo-
nins a fi i efecte de fer pressió sobre la 
junta i autoritats municipals. Foren un 
total de 2.500 persones les que varen 
signar el document solicitant el concert 
i l'enviaren a l'Ajuntament per fer 
constar el desig unànim del pöble. 

Coincidint amb la recollida de signa-
tures la Junta de l'Hospital, durant el 
mes de febrer de l'any 1977, va fer 
editar un pamflet expUcant les gestions 
que havia realitzat per aconseguir 
l'acord. 

LA JUNTA ES COMPROMET A 
DONAR UNA RESPOSTA 

El pamflet es dividia en una colla de 
punts el primer dels quais, PROS i 
CONTRAS, ens paria de la Junta 
Administrativa té plena consciència que 
una firma amb l'INP podria portar 
beneficis tant als afiliats a la Herman-
dad de San Juan Bautista (Hospital) 
com als de la Seguridad Social i a tot el 
poblé en general, i deia que per altra 
banda, aquest contracte suposaria estar 
obert per altres persones de la comarca 
afiliades a la SS. que no disposéssin de 
Uit a cap altre Centre. 

Segons la Junta les gestions foren 
iniciades a l'any 1975 i no havien cessât 
mai. La Ponència de Sanitat de l'Ex-
cma. Diputació va emetre un informe 
favorable que fou desestimat per l'INP 
que creía que l'Hospital no oferia Ies 
degudes garanties, segons testimoni de 
l'Abel Rocha (antic delegat CNS) en 
una conversa que va tenir Uoc amb 
l'inspector comarcal de l'Instituto Na-
cional de Previsión. 

Després d'aquesf primer intent (for-
mal) que va fracassar, varen començar 
a resoldre les drficiències que hi havien 
a l'Hospital. Es posaren al dia eis 
serveis, material i instai.lacions, i es 
compietà el quadre metge segons les 
exigéncies de la SS. 

El 1er. de juliol l'any 1976 la 
Junta va mantenir una entrevista amb 
el doctor Franqués, Inspector Metge de 
la Provincia, en la que es va parlar de 
la problemàtica assistencial de la SS a 
la comarca del Baix Montseny i de les 
possibilitats que oferia l'Hospital Co-
marcal per un possible concert amb eis 
afUiats al INP. 

La proposta va tenir molt bona aco-
llida i hi varen haver contactes entre el 
president de la junta (sr. Catarineu) i 
la Inspecció Comarcal de GranoUers, 
segons va proposar el dr. Franqués, ja 
que, segons eli, havi& de ser l'inspector 
Comarcal qui dictaminés favorablement 
o no aquella proposta. 

Mentrestant es va piantejar la néces-
sitât de crear uns serveis d'urgència per 
part de la S.S. i varen instai.lar-Ios 
dins l'edifici de l'Hospital amb molt 
bona acollida ja que suposava un apro-
pament a l'INP, tenint en compte el 
servei que suposava pels celonins, i 
pensant que això facilitaria la firma de 
l'acord. 

El 22 de gener de l'any 1977 la Junta 
Administrativa de l'Hospital va elabo-
rar una instància i un informe que es 
va trametre al Director Provincial de 
l'INP parlant de les necessitats sanità-
ries a Sant Celoni. 

Es va proposar r l'INP firmar l'acord 
per cobrir eis serveis de Cinigia i 
Traumatologia, Matemitat i Radiolo-
gia, en les condicions que l'INP fixés. 

QUE D I G U m ALGUNA COSA 

Aquest és el resum del pamflet éditât 
el 14 de febrer de l'any passai que en 
acabar-lo diuen que donaran ana res-
posta al pöble de Sant Celoni. 

Les declaracions de l'A de Veins i el 
pamflet de la Junta no coincideixen i és 
per lo que haurem de resoldre'ns la 
resposta segons la nostra imaginado: 
CAL QUE LA JUNTA DE L'HOSPI-
TAL DONI UNA RESPOSTA DE 
COM HAN SEGUIT LES NEGOCIA-
CIONS AMB LTNSTITUTO NACIO-
NAL DE PREVISION, i si s'han parat, 
PER QUINA RAO HA ESTAT? 

En els moments actuals i donada la 
nova situació política, no podem deixar 
de dubtar sobre la credibilitat que ens 
mereixen les paraules de la Junta de 
l'Hospital i més, coneixent la seva 
actuado dins el municipi. Sant Geloni 
exigeíx un ambulatori (que porta coa) 
la junta de l'Hospital i Tactual consis-
tori se^ns passegen. Volem una explica-
do. 

SANTI SANTAMARL^ 
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